
  

  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Αθήνα,  17 Απριλίου 2025 

  

ΠΡΟΣ: Tον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

       

ΘΕΜΑ: Έκδοση Κοινής Υπουργικής Απόφασης για την παροχή οικονομικών κινήτρων 

αναφορικά με τη σύνδεση εσωτερικών αποχετευτικών συστημάτων ακινήτων με το δίκτυο 

αποχέτευσης. 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Με το άρθρο 96Β του ν. 4685/2020, όπως αυτό προστέθηκε με το άρθρο 170 του ν. 4951/2022 (ΦΕΚ 

129 Α΄/4.7.2022), θεσπίστηκε η δυνατότητα προκήρυξης δράσεων για την παροχή οικονομικών 

κινήτρων, μέσω Κοινής Υπουργικής Απόφασης των Υπουργών Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 

Οικονομικών και των κατά περίπτωση αρμοδίων Υπουργών, που αφορούν τη σύνδεση του εσωτερικού 

αποχετευτικού συστήματος ακινήτων με το δίκτυο αποχέτευσης του οικείου δήμου ή της αρμόδιας 

Επιχείρησης Ύδρευσης και Αποχέτευσης. 

Παρ’ ότι έχει παρέλθει σχεδόν τριετία από την ψήφιση της εν λόγω ρύθμισης, η προβλεπόμενη 

δυνατότητα εξακολουθεί να μην έχει ενεργοποιηθεί. Σημειώνεται ότι από την 1η Ιανουαρίου 2023 έχει 

τεθεί σε λειτουργία το Κέντρο Επεξεργασίας Λυμάτων (ΚΕΛ) Κορωπίου - Παιανίας, ενώ ήδη 

πραγματοποιούνται εργασίες σύνδεσης κτιρίων με το δίκτυο αποχέτευσης σε διάφορες περιοχές, όπως 

για παράδειγμα στον Δήμο Κρωπίας, χωρίς οι ενδιαφερόμενοι ιδιοκτήτες να έχουν τη δυνατότητα να 

τύχουν των προβλεπόμενων οικονομικών ενισχύσεων. 
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Περαιτέρω, σε σχετική κοινοβουλευτική συζήτηση στις 22 Απριλίου 2024, ο τότε Υπουργός 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Σκυλακάκης είχε διαβεβαιώσει ότι η χρηματοδότηση του μέτρου είχε 

διασφαλιστεί μέσω του ΕΣΠΑ 2021–2027 και ότι η Κ.Υ.Α. επρόκειτο να εκδοθεί εντός των προσεχών 

μηνών. Αντίστοιχα, στις αρχές Νοεμβρίου 2024, στο πλαίσιο του συνεδρίου της Κεντρικής Ένωσης 

Δήμων Ελλάδας (ΚΕΔΕ), ο Γενικός Γραμματέας Συντονισμού Διαχείρισης Αποβλήτων, κ. Γραφάκος, 

είχε δηλώσει ότι η έγκριση του προγράμματος ήταν «θέμα ημερών». 

Δεδομένου ότι η υλοποίηση του εν λόγω μέτρου κρίνεται απολύτως αναγκαία για την επιτάχυνση των 

διαδικασιών σύνδεσης με το δίκτυο αποχέτευσης, καθώς και για τη μείωση της οικονομικής 

επιβάρυνσης των ιδιοκτητών και κατοίκων στην ευρύτερη περιοχή της Ανατολικής Αττικής, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Πότε προγραμματίζεται η έκδοση της προβλεπόμενης Κοινής Υπουργικής Απόφασης για την 

ενεργοποίηση της δυνατότητας παροχής οικονομικών κινήτρων για τη σύνδεση με το 

αποχετευτικό δίκτυο; 

2. Προτίθεται το Υπουργείο να εξετάσει τη δυνατότητα αναδρομικής εφαρμογής των 

προβλεπόμενων ενισχύσεων για συνδέσεις που έχουν ήδη πραγματοποιηθεί έως την 

ημερομηνία έκδοσης της εν λόγω απόφασης; 

 

Ο ερωτών  βουλευτής 

  

Μανώλης Χριστοδουλάκης  

 

 

 

 

 

 

 



 

 




